



NO :

DATE :

Ashur University Sustainable Development Policy

Ashur University adopts a strategic approach aimed at integrating the principles of sustainable development across all academic, administrative, and community sectors, in alignment with the United Nations Sustainable Development Goals (SDGs).

The University is committed to:

1. Environmental preservation through efficient use of energy and water, waste reduction, and campus greening.
2. Promoting a culture of sustainability among students and staff through educational programs, awareness workshops, and volunteer initiatives.
3. Encouraging scientific research and innovation in renewable energy, environmental protection, and green development.
4. Implementing good governance principles in resource and project management to ensure transparency and accountability.
5. Strengthening community partnerships with governmental and private institutions to advance sustainable development locally and nationally.

Through this policy, Ashur University aims to be a national model of sustainable education and an active contributor to building a more balanced and prosperous future for coming generations.





سياسة التنمية المستدامة لجامعة آشور

Ashur University Sustainable Development Policy

تتبنى جامعة آشور نهجاً استراتيجياً يهدف إلى دمج مبادئ التنمية المستدامة في جميع مجالات عملها الأكاديمية والإدارية والمجتمعية، انسجاماً مع أهداف التنمية المستدامة (SDGs) الصادرة عن الأمم المتحدة.

وتلتزم الجامعة بما يلي:

1. الحفاظ على البيئة من خلال الاستخدام الرشيد للطاقة والمياه وتقليل النفايات وتشجير الحرم الجامعي.
2. تعزيز ثقافة الاستدامة بين الطلبة والمنتسبين عبر البرامج التعليمية والورش التوعوية والمبادرات التطوعية.
3. تشجيع البحث العلمي والابتكار في مجالات الطاقة المتجددة وحماية البيئة والتنمية الخضراء.
4. تطبيق مبادئ الحوكمة الرشيدة في إدارة الموارد والمشاريع بما يضمن الشفافية والمساءلة.
5. تعزيز الشراكات المجتمعية مع المؤسسات الحكومية والخاصة لدعم تحقيق أهداف التنمية المستدامة محلياً ووطنياً.

تسعى جامعة آشور من خلال هذه السياسة إلى أن تكون نموذجاً وطنياً في التعليم المستدام، ومؤسسة فاعلة في بناء مستقبل أكثر توازناً وازدهاراً للأجيال القادمة.

